

## BIOGRAPHIES—NEW CIAJ BOARD MEMBERS (2023) BIOGRAPHIES — NOUVAUX MEMBRES DU CA DE L'ICAJ (2023)

1. **The Honourable Justice Suzanne Boucher**  
Superior Court of Justice for Ontario
  2. **Jaimie Graham**  
Member of the Alberta Utilities Commission and member of CIAJ's Legislative Drafting Committee
  3. **The Honourable Justice Veronica Jackson**  
Supreme Court of British Columbia
  4. **Janet McIntyre**  
Former Director, Justice Canada, Access to Justice Secretariat
  5. **Nazrina Umarji**  
Director, Legal Services & General Counsel, College of Physicians and Surgeons of Alberta
- 

### **The Honourable Justice Suzanne Boucher**

Superior Court of Justice for Ontario

Justice Susanne Boucher was appointed to the Superior Court of Justice for Ontario, Toronto Region, in November 2018. She alternates between the criminal law and family law teams. Prior to her appointment, Justice Boucher worked for the Public Prosecution Service of Canada. She occupied various litigation and management positions throughout her career with the PPSC in Ontario, the Northwest Territories and Nunavut, including the role of Chief Federal Prosecutor for the Northwest Territories Region. She was formerly an instructor at the Written Advocacy course for the PPSC and at the PPSC's School for Prosecutors. She has regularly contributed to education and training for the legal profession on various advocacy, ethics, and criminal law topics. She is the author of a search and seizure related text as well as several papers published in professional development programs.

### ***L'honorable juge Suzanne Boucher***

*Cour supérieure de justice de l'Ontario*

*La juge Susanne Boucher a été nommée à la Cour supérieure de justice de l'Ontario, région de Toronto, en novembre 2018. Son travail alterne entre les équipes de droit pénal et de droit de la famille. Avant sa nomination, la juge Boucher a travaillé pour le Service des poursuites pénales du Canada. Elle a occupé divers postes de contentieux et de gestion tout au long de sa carrière au sein du SPPC en Ontario, dans les Territoires du Nord-Ouest et au Nunavut, y compris le rôle de procureur fédéral en chef pour la région des Territoires du Nord-Ouest. Elle a été instructrice pour le cours de plaidoirie écrite du SPPC et pour l'école des*

*procureurs du SPPC. Elle a régulièrement contribué à l'éducation et à la formation des membres de la profession juridique sur divers sujets liés à la plaidoirie, à l'éthique et au droit pénal. Elle est l'auteure d'un texte sur les fouilles, les perquisitions et les saisies, et de plusieurs articles publiés dans le cadre de programmes de perfectionnement professionnel.*

### **Jaimie Graham**

Legal Counsel, Alberta Utilities Commission

Jaimie Graham is a lawyer with the Alberta Utilities Commission. She recently completed her LLM, with a focus on Indigenous laws and legislation. Jaimie is a member of the Canadian Institute for the Administration of Justice's Legislative Drafting Committee.

### **Jaimie Graham**

*Avocate-conseil, Alberta Utilities Commission*

*Jaimie Graham est avocate à l'Alberta Utilities Commission. Elle a obtenu récemment sa maîtrise en droit (LLM), avec une spécialisation en lois et législation autochtones. Jaimie est membre du comité de rédaction législative de l'ICAJ.*

### **The Honourable Justice Veronica Jackson**

Supreme Court of British Columbia

Justice Veronica Jackson was born in New Brunswick, raised in Manitoba, and later moved to British Columbia. She received her LL.B. from the University of Alberta in 1992 and her LL.M. from Osgoode Hall Law School in 2010. She was called to the Manitoba Bar in 1993 and the British Columbia Bar in 2007 and began her legal career as a criminal prosecutor with Manitoba Justice. She later joined the Winnipeg law firm of Scurfield Tapper Cuddy, where her practice included commercial litigation, professional regulation, criminal defence work and child protection cases. From 2007 until her appointment, Justice Jackson practised as part of the Legal Services Branch of the British Columbia Ministry of Attorney General, first with the Constitutional and Administrative Law Group and most recently undertaking tax and constitutional litigation with the Revenue and Taxation Group. She has also been an adjunct professor at the University of Victoria's Faculty of Law, where she has taught legal ethics and professionalism since 2014.

Throughout her career, Justice Jackson has been committed to equality and diversity. She is a former member of the National Legal Committee of the Women's Legal Education and Action Fund (LEAF), a former Chair of the Canadian Bar Association's Women Lawyers Forum and its Constitutional and Human Rights Law Section, and has been recognized both for her contribution towards the promotion of equality in the legal profession and her pro bono work on behalf of the Elizabeth Fry Society of Manitoba. She has been a frequent contributor to a variety of legal and community education programs and has served on the boards of several community and arts organizations, including the Belfry Theatre in Victoria and the

Prairie Theatre Exchange in Winnipeg.

**L'honorable juge Veronica Jackson**

*Cour suprême de la Colombie-Britannique*

*Née au Nouveau-Brunswick, la juge Veronica Jackson a grandi au Manitoba, avant de déménager en Colombie-Britannique. Elle a obtenu un baccalauréat en droit de l'Université de l'Alberta en 1992 et une maîtrise en droit de l'Osgoode Hall Law School en 2010. La juge Jackson a été admise au Barreau du Manitoba en 1993 et au Barreau de la Colombie-Britannique en 2007. Elle a débuté sa carrière juridique en tant que procureure au sein du ministère de la Justice du Manitoba. Par la suite, elle s'est jointe au cabinet d'avocats Scurfield Tapper Cuddy de Winnipeg, où elle a exercé dans les domaines du litige commercial, de la réglementation professionnelle, du droit pénal et de la protection de l'enfance. De 2007 jusqu'à sa nomination, la juge Jackson a pratiqué le droit à la Direction des services juridiques du ministère du Procureur général de la Colombie-Britannique, où elle a travaillé dans le groupe du droit constitutionnel et administratif. Plus récemment, elle s'est penchée sur les contentieux des affaires fiscales et des litiges constitutionnels dans le groupe du revenu et des taxes. La juge Jackson a également été professeure auxiliaire à la Faculté de droit de l'Université de Victoria, où elle a enseigné la déontologie et le professionnalisme des juristes depuis 2014.*

*Tout au long de sa carrière, la juge Jackson s'est engagée à promouvoir l'égalité et la diversité. Elle a été membre du Comité juridique national du Fonds d'action et d'éducation juridiques pour les femmes (FAEJ), présidente du Forum des avocates de l'Association du Barreau canadien et de sa Section du droit constitutionnel et des droits de la personne, et a été reconnue non seulement pour ses contributions envers la promotion de l'égalité dans la profession juridique, mais également pour son travail bénévole au service de la Elizabeth Fry Society of Manitoba. La juge Jackson a contribué de façon régulière à divers programmes de formation juridique et programmes d'éducation communautaire et a siégé au conseil de plusieurs organismes communautaires et artistiques, notamment le Belfry Theatre à Victoria et Prairie Theatre Exchange à Winnipeg.*

**Janet McIntyre**

Former Director, Access to Justice Secretariat, Justice Canada

Janet developed her commitment to access to justice over many years at the Department of Justice, Canada, serving first as Policy and Legislative Advisor to the Minister of Justice and later leading teams responsible for Cabinet Affairs and for ten years Intergovernmental and External Relations. Her involvement in the National Action Committee on Access to Justice in Civil and Family Matters began in 2008.

In 2019 she helped establish the Access to Justice Secretariat and, as Director, contributed to defining its mandate and vision—one based on a person-centred

approach to justice. She has spoken at the United Nations and the Access to Justice Roundtables supported by the Organization of Economic Cooperation and Development. Her background and experience have confirmed the promise that working together, justice stakeholders can support the justice systems essential to realizing sustainable development for all.

**Janet McIntyre**

*Ancienne directrice, Secrétariat de l'accès à la justice, Ministère de la Justice Canada*

*Janet a consacré de nombreuses années à l'accès à la justice au sein du ministère de la Justice du Canada, d'abord en tant que conseillère des politiques et des affaires législatives auprès du ministre de la Justice, puis, à la tête d'équipes chargées des affaires du cabinet et, pendant dix ans, aux relations intergouvernementales et externes. Sa participation au Comité d'action national sur l'accès à la justice en matière civile et familiale a débuté en 2008.*

*En 2019, elle a participé à la création du Secrétariat à l'accès à la justice et, en tant que directrice, a contribué à en définir le mandat et la vision, qui reposent sur une approche de la justice axée sur les personnes. Elle est intervenue aux Nations unies et lors des tables rondes sur l'accès à la justice organisées par l'Organisation de coopération et de développement économiques. Son parcours et son expérience sont la preuve qu'en travaillant ensemble, les acteurs de la justice peuvent appuyer les systèmes de justice essentiels à la réalisation d'un développement durable pour tous.*

**Nazrina Umarji**

Director, Legal Services & General Counsel, College of Physicians and Surgeons of Alberta

Nazrina Umarji has recently been appointed CPSA's Director, Legal Services & General Counsel. From 2020 to 2023, she was In-House Legal Counsel and Hearings Director. She holds a Bachelor of Education and a Juris Doctor degree from the University of Alberta and was called to the Alberta Bar in 2006. Prior to joining CPSA, Nazrina practised in the areas of administrative law and litigation.

**Nazrina Umarji**

*Conseillère principale, College of Physicians and Surgeons of Alberta*

*Nazrina Umarji a été récemment nommée directrice des services juridiques et avocate générale du CPSA. De 2020 à 2023, elle y était conseillère juridique interne et directrice des audiences. Elle est titulaire d'un baccalauréat en éducation et d'un doctorat en droit de l'Université de l'Alberta et a été admise au barreau de l'Alberta en 2006. Avant de rejoindre l'AFPC, Nazrina a exercé dans les domaines du droit administratif et du contentieux.*